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Írásbeli Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § alapján felvilágosítás kérése céljából "Ha lehetséges új munkahelyek
teremtése a hatékony energiagazdálkodás fontosságát felismer ő vállalkozások
térnyerésével, akkor erre miért nem kerül sor hazánkban?" címmel írásbeli kérdést
kívánok feltenni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

Legtöbbünknek, akik felelősséget érzünk a környezet iránt, jobb érzés úgy felkapcsolni a
villanyt, hogy tudjuk, hogy megújuló energiaforrásból származik a hálózatba táplált áram ,
hiszen így nem kellett a környezetben kárt tenni . De még jobb érzés ez akkor, ha tudjuk, hog y
ezzel hozzájárultunk a gazdaság növekedéséhez, és sikerült embereket munkához juttatni .
Előrejelzések szerint a megújuló energiaszektoron belül 2030-ra a szélenergia-ipar 2,1 millió ,
míg a napenergia-ágazat akár 6,6 millió embert is foglalkoztathat . Tő lünk nyugatabbra még
pontosabb előrejelzéssel találkozunk : az Egyesült Államokban 2030-ig várhatóan 630 milliárd
dollárnyi tőke áramlik a megújuló energiaszektorba, amely 20 millió további munkahelyet
jelenthet .

A hatékonyabb energiagazdálkodást eredményező épületek világszerte növekvő száma több
millió állást eredményezhet, az építő iparban jelenleg dolgozó 111 millió ember munkájának
„zöldebbé válásával” egyidejűleg. Az épületek energiatakarékosságára irányuló befektetések
akár további 2-3,5 millió zöld munkahelyet teremthetnek Európában és az Egyesül t
Államokban, a fejl ődő országokban pedig ez a szám jóval magasabb is lehet . Mindez azt
jeleni, hogy Magyarország – megfelel ő energia- és foglalkoztatáspolitika mellett az
energiagazdálkodás, mint önálló piac és iparág egyik nyertese lehet .

Ha lehetséges új munkahelyek a hatékony energiagazdálkodás fontosságát felismer ő
vállalkozások térnyerésével, akkor erre miért nem kerül sor hazánkban ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2009 . augusztus 19 .

dr. Rétvári Benc e
országgyű lési képviselő (KDNP)
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